

《单词百科:quat是什么意思?quat怎么发音?quat的解释和用法》

英语单词quat是什么意思?quat怎么读?quat怎么发音?简答网为您整理了quat的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



quat怎么读

quat的读音:['kw t]

quat的意思

1、n.皮疹;

quat的近义词

1、cat n.猫;猫科动物;

2、kat n.阿拉伯茶(产于非洲和阿拉伯);

quat的双语例句

1、 Honeywell will design, test, install and commission Dung Quat's system.

霍尼韦尔将设计、 试验、 安装和调试DungQuat的系统.

2、 The manoir aux Quat'seasons, by the way, is in Oxford , Britain, France's ancient rival.

顺便说一句, 四季庄园开在英国的牛津, 法国的老对手那里.

3、 After Taq DNA polymerase had been isolated and purified from the thermophilic bacteria (Thermus aquatics) in aquatic habitat by Randall K. Saiki and his colleagues in 1988, it was widely used in PCR techniques.

1988年, Randall K.Saiki等[1.2]从水生栖热菌 (Thermus aquatics) 中分离纯化到了taq DNA聚合酶, 之后它广泛应用于PCR技术。

4、 Taq DNA polymerase is a kind of the highly heat-stable DNA polymerase, that was isolated from thermophilic bacterium Thermus aquaticus. Because of its high thermostability, high specificity, sensitivity and other excellent features, Taq DNA polymerase is widely used in the PCR amplification.

taq DNA聚合酶是一种来源于嗜热菌Thermus aquaticus的高度热稳定的DNA聚合酶, 并以其耐高温、较高的特异性、灵敏度等优良特性被广泛应用在PCR扩增中。

以上是简答网为您整理的quat怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于quat的用法、quat的释义、quat的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/quat>